
Referat styremøte mandag 21. august kl. 18.30 

 

Innkalt: Helene Ågedal, Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, 

Danny Fåland 

Tilstede: Camilla Kvås, Reidun Bakken, Sebastian Sjøberg, Bente Fiddan, Danny Fåland 

 

SAKER:  

1. Økonomi per 15.08.2023. 

Reidun hadde en gjennomgang av økonomien til alle gruppene. De fleste ligger veldig greit 

an, kun fotballen har litt lite igjen på budsjettet. 

2. Nærmiljøtiltaksgruppe rundt stadion. 

Det er laget tegninger på garasje i grushola. Skaffe pris fra Igland garasje (Danny), konsmohus 

har sagt de kan gi like god/bedre pris. Konsmohus kan også ordne søknadene mot 

kommunen.  

3. Hall tid.  

Håndball har fått tid, også barnetrimmen. Hvis fotball skal ha tid i hallen i vinter, må dette 

sjekkes med aktivitetskalenderen. Viktig at de yngste får velge først. Kan sjekke ev ledig tid i 

byremohallen. 

4. Dugnad på stadion/flerbrukshallen 

Kommunen dekket jobben kr.8000 for å rydde opp. Idrettslaget spurte fotballgruppa om de 

ønsket jobben, noe de ikke ønsket. Tiendeklasse fikk derfor oppgaven, og de gjorde en 

kjempegod jobb med det.  

5. Bruk av ekstramidler fra Idrettsforbundet 

Idrettslaget har fått 43 000kr. Må gis tilbakemelding på bruk innen februar 2024. Skal brukes 

til å inkludere barn og unge 6-19år.  

6. Møte i Idrettsrådet 22.08 

Alle klubbene er invitert. Camilla ev. Helene kan gå på dette? 

7. Sponsor- og samarbeidsavtaler 

Kan sponse på fem plasser; stadion, trimrommet, frisbeebanen, hallen, og nettsiden. 

Sponsoren betaler, og fikser skilt. Sebastian sørger for å henge de opp, jobber kontinuerlig.  

Samarbeidsavtalen med intersportevje går ut 01.01.2024. Sport 1 mandal vurderes. Sport 1 

ønsker å gi oss en presentasjon(har kommet med et tilbud sammen med Vismæ konsmo), vi 

ønsker at han kommer neste styremøte. 

a. Sponsor-Insights vi deltar ikke på dette. 

8. Facebook Innlegg og meldinger Alle i styret må bli gitt tilgang. Postes innlegg på facebook av 

gruppene, svarer de ut på spørsmål som kommer i forbindelse med disse. Meldinger på 

messenger, kan det være kun leder som får disse meldingene, så kan leder delegere ut hvem 

som eventuelt skal svare. 

9. Rekrutteringswebinar. Linn Therese deltar for håndballen, Danny deltar for styret. 



10. Planlegging av basaren fredag 03.11.23. Tar nytt styremøte om basar, 4.september kl.19. 

Sebastian og Danny kan ikke, kaller inn Helene. 

11. Annet Styret minner om at de som skal vise politiattest må gjøre dette fortløpende. 

 

 

Med vennlig hilsen fra  

Camilla Kvås 

 

 

 


